
پتانسيل كسب 4 مدال در المپيك ريو را داريم
وزير ورزش و جوانان ابراز اميدواري كرد كاروان ايران در المپيك ريو موفق به كسب چهار مدال شود. 
دكتر گودرزي در برنامه ورزش ومردم با اشاره به اينكه نبايد توقعات را بالا برد 
اظهار داشت: »در رقابت ه��اي المپيك در هفت دوره اي ك��ه قبل از انقلاب 
حضور داشتيم در مجموع 29 مدال كسب كرده و در هشت دوره اي كه پس 
از انقلاب هم حضور داشتيم در مجموع 31 مدال كسب كرديم كه اين موضوع 
نشان مي دهد در هر دوره به طور ميانگين سهميه ما چهار مدال بوده است. 
در حال حاضر پتانسيل ورزش ما همين تعداد مدال است و اميدواريم در 
سال هاي آينده بتوانيم سهميه خود را افزايش دهيم. براساس پتانسيل 
فعلي بايد توقع جامعه رقم بخورد و ما در اين زمينه نه سياه نمايي كرده و 
نه بزرگ نمايي مي كنيم.« گودرزي همچنين به روياي 52 ساله واليبال 
براي رسيدن به المپيك اش��اره كرد:»اميدواريم اي��ن موضوع تحقق 
پيدا كند. در صحبت هايي كه با مسئولان فدراسيون واليبال داشتيم، 
خود آنها نيز بر اين موضوع تأكيد داشته و بس��يار اميدوار هستند كه 
امس��ال المپيكي شويم، ضمن اينكه آن طور كه آنه��ا بيان كردند 
هدف گذاري شان فقط كسب سهميه المپيك نيست بلكه رفتن بر 

روي سكو نيز است. ما نيز اميدواريم اين اتفاق بيفتد.«

انگيزه بالاي پينگ پنگ بازان براي كسب سهميه ريو
سرمربيان تيم هاي ملي زنان و مردان پينگ پنگ كشورمان در جري��ان بازديد وزير ورزش از تمرينات 
ملي پوشان از انگيزه بالاي پينگ پنگ بازان ايراني گفتند. مسابقات كسب سهميه اين رشته چهارشنبه 

در هنگ كنگ آغاز مي شود. سيما ليموچي وضعيت بانوان را براي حضور در اين 
رقابت ها مثبت ارزيابي كرد: »بازيكنان از لحاظ جسماني، تاكتيكي، روحي 
و رواني در وضعيت خوبي قرار دارند. درچند روز اخير با حريفان تمريني 
مسابقاتي را برگزار كرديم. در مرحله اول مسابقات پيش رو مي توانيم يك 
سهميه كسب كنيم و در روز بعد كساني كه از كسب سهميه باز مانده اند 

در اين مرحله حضور دارند و اميدواريم يك سهميه ديگر در اين مرحله 
بگيريم. رفتن به دسته دوم جهان خيلي خوشحال كننده است. اما 
بايد بدانيم يك زمان دو ساله در اختيار داريم تا بتوانيم اين جايگاه 
را حفظ كنيم.« جميل لطف الله نسبي نيز ابراز اميدواري كرد تيم 
مردان در مسابقات انتخابي خوش بدرخشد: »بچه ها نسبت به 

دوره هاي قبل آماده تر و با انگيزه تر هس��تند. مسابقات در 
هنگ كنگ به صورت تك حذفي برگزار مي شود و اين كار 
را كمي سخت كرده است اما بچه هاي ما اگر با تفكر بازي 

كنند مي توانند به نتيجه مطلوب دست پيدا كنند.«

شيوا نوروزي
  المپيك

تيراندازي مدال المپيك مي گيرد اگر ...
يك نگاه به عملكرد كشورهايي كه در المپيك مدال درو مي كنند و سكوهاي 
بالاي رده بندي بزرگ ترين آوردگاه ورزش دنيا را به خود اختصاص مي دهند 
نشان مي دهد كه اين كشورها با سرمايه گذاري و برنامه ريزي روي رشته  هاي 

پرمدال به اين موفقيت ها دست پيدا مي كنند. 
رشته  هاي پرمدال المپيك يعني دو و ميداني، شن��ا و تيراندازي، ميزان 
قابل توجهي از مدال  هاي توزيع شده در اين مسابقات را به خود اختصاص 
مي دهند كه جمع آنه��ا با مدال  هاي رشته هايي چ��ون تكواندو و كشتي 

مي تواند نقش بسزايي در تعيين رده  هاي جدول داشته باشد. 
كشور ما همواره در رقابت  هاي المپيك اميد اصلي خود را معطوف به كشتي 
كرده است، هر چند كه در چند المپيك گذشته تكواندو و وزنه برداري نيز به 
مدد كشتي آمدند اما باز هم افت و خيزهاي زياد اين رشته ها نتوانسته است 
آنطور كه بايد و شايد مثمرثمر واقع شود به نوعي كه گاهي چون المپيك 
لندن با درخشش اين دو خوب بوده ايم و گاهي چون المپيك پكن با افت 
آنها بد.  امروز جاي خوشحالي است كه عنوان شود ايران يك رشته ديگر 
به رشته  هاي مدال آور خود اضافه كرده است و آن نيست، جز تيراندازي. 
بازي  هاي آسيايي گوانگژو، المپيك لن��دن و بازي  هاي آسيايي اينچئون 
عرصه درخشش تيراندازان شايس��ته ايران به ويژه بان��وان بود. حالا و در 
آستانه المپيك 2016 ريو تيراندازي ايران با كسب پنج سهميه اين رويداد 
اين نويد را به علاقه مندان ورزش مي دهد كه ايران مي تواند با مدال آوري در 
اين رشته در المپيك تابوي محدود بودن خود به دو رشته كشتي و تكواندو 
و حتي وزنه برداري را بشكند.  در اين راه اما مشكلات زياد و كمبودهاي فوق 
تصور راه دشوار و سخت موفقيت در المپيك و رقابت با حريفان سرسخت را 
سخت تر مي كند، تيراندازان ايران به ويژه بانوان به رغم تمام محدوديت ها 
از نبود فشنگ گرفته تا كمبودهاي ريز و درشت ديگر تاكنون موفق عمل 
كرده اند و اينقدر خوب هستند كه سرمربي تيم ملي حتي به كسب مدال 

المپيك هم اميد دارد ولي...
اشكال كار اينجاست كه سوچك مي گوي��د برنامه هايم روي كاغذ مانده، 
هاشمي رئي��س فدراسيون به رغم اينك��ه نمي خواهد زي��اد انتقاد كند 
اما دل پ��ري از نامهرباني ه��ا، كمبودها و بي توجهي  ها ب��ه برنامه ريزي و 
هدف گذاري  هاي فدراسيون دارد و اين يعن��ي اينكه اگر حمايتي در كار 
نباشد تيراندازي به رغم اين رشد قابل توجه و نتيجه گيري منحصر به فرد در 

سال  هاي گذشته نمي تواند آنطور كه بايد و شايد در المپيك بدرخشد. 
جالب تر اينكه پس از پايان بازي  هاي آسيايي اينچئون كيومرث هاشمي 
رئيس كميته المپيك صراحتاً بيان كرد كه بايد روي اين قبيل رشته  هاي 
پرمدال سرمايه گذاري كرد و اين نوي��د را داد كه در المپيك اين رشته ها 
خودي نشان مي دهند اما حرف  ه��اي او هم در سايه عدم حمايت وزارت 
ورزش و برخي لج و لجبازي  هاي بچگانه بين وزارت و كميته ملي المپيك 
رنگ باخت تا امروز فرياد فردي چون سوچك سرمربي تيم ملي تيراندازي 
بلند شود كه اگر برنامه هايم براي تيم ملي عملي ش��ود تيراندازي مدال 
المپيك مي گي��رد.  اين واقعي��ت دردآوري است كه ام��روز اين رشته و 
رشته  هاي ديگر مدال آور المپيك با آن درگير هس��تند، واقعيتي كه اگر 
فكري عاجل براي برطرف شدن آن شود آن وقت بايد خيلي زود شاهد سرد 
شدن بچه  هاي تيراندازي باشيم. رشته اي كه با توجه با آموزه  هاي ديني ما 
بايد جزو رشته  هاي اول ورزش ايران باشد و ايران يكي از برترين  هاي آن در 
دنيا لقب بگيرد. تيراندازان ايران مي توانند مدال المپيك بگيرند، مي توانند 
سرآمد دنيا باشند. آنها تاكنون با دست خالي اين را ثابت كرده اند و امروز با 

فرياد رسا مي خواهند كه حمايت شوند. 

پيش دربي دشوار پرسپوليس مقابل ملوان
برانكو: راه قهرماني و پيروزي 
برابر استقلال از انزلي مي گذرد

حال�ي  در  ام�روز  برت�ر  لي�گ  پنج�م  و  بيس�ت  هفت�ه 
پيگي�ري مي ش�ود ك�ه پرس�پوليس در بن�در انزل�ي مهم�ان 
مل�وان اس�ت و نف�ت ته�ران ميزب�ان پدي�ده خراس�ان. 
 برانكو با توافقاتي كه با باشگاه پرسپوليس داشت، قرارداد خود را براي 
دو سال ديگر تمديد كرد تا فرصت كافي براي پياده كردن برنامه هايش 
در اين تيم داشته باشد. امضاي قرارداد قبل از بازي با ملوان و مهم تر از 
آن دربي، باعث بالا رفتن روحيه اين مربي كروات و شاگردانش شده و 
برانكو اميدوار است با استفاده از اين اتفاق بتواند هم از انزلي با دست پر 
بازگردد و هم دربي را به سود خود به پايان ببرد. هر چند كه عملي كردن 
هركدام از اين دو هدف،  با مسائل و مشكلات خاص خود همراه است و 

به آساني ميسر نيست. 
 پيش دربي دشوار 

پرسپولي��س ساعت 17:30 ام��روز در حالي به مهمان��ي انزلي چي ها 
مي رود كه اين بازي در واقع پيش بازي دشوار و حساس سرخپوشان 
قبل از دربي است و نتيجه آن مي تواند حتي در تعيين تيم قهرمان ليگ 
تأثير بسزايي داشته باشد؛ مسئله اي كه سرمربي سرخپوشان نيز به آن 
اذعان دارد: »بازي با ملوان تعيين كننده است. اين ملوان،  با تيمي كه 
پرسپوليس در هفته دهم دور رفت موفق به شكست دو بر صفر آن شد، 
زمين تا آسمان فرق دارد و تك��رار پيروزي دور رفت به هيچ عنوان كار 
ساده و آساني نيست و نيازمند زحمت و دقت بسياري است. اما اهميت 
اين بازي و امتياز آن به قدري زياد است كه مي توان گفت كه راه پيروزي 
در دربي و قهرماني از انزلي مي گذرد.« پرسپوليس همانطور كه برانكو 
نيز تأكيد مي كند در انزلي كار دش��واري دارد. دو اخطاره بودن شش 
بازيكن اين تيم، مهدي طارمي، بابك حاتمي، محسن مسلمان، محمد 
انصاري، كمال كاميابي نيا و جري بنگستون، نگراني هاي زيادي براي 
كادرفني سرخپوشان به وجود آورده است. اما شايد مهم ترين اتفاق اين 
بازي محروم بودن سوشا باشد كه زمين��ه حضور لوبانف ازبك را درون 
دروازه اين تي��م فراهم كرده است. مهم تري��ن مشكل سرخپوشان در 
طول اين فصل خط دفاع و دروازه اين تيم بوده است. اگر چه شاگردان 
برانكو 18 هفته است كه طعم باخت را نچشيده اند اما پرسپوليس در 
شش ديدار گذشته شش گل درياف��ت كرده و اين موضوع براي تيمي 
كه مي خواهد قهرمان شود، آمار خوبي نيس��ت. در عوض خط حمله 
سرخپوشان نقطه قوت اين تيم است ك��ه در رأس آن طارمي، برترين 
گلزن ليگ قرار دارد. بازيكني كه اگر در بازي با ملوان محتاط بازي نكند، 

 به دليل دو اخطاره بودن احتمال از دست دادن دربي را دارد. 
 تلاش ميزبان براي بقا

در آن سوي ميدان تيمي ق��رار دارد كه چند هفت��ه اي است با آمدن 
»محمد احمدزاده« جان تازه اي گرفته و نه فقط از امتياز ميزباني سود 
مي برد،  كه براي بقا مي جنگد و اين انگيزه كمي نيست براي كسب سه 
امتياز حساس اين ديدار خانگي. انزلي چي ها همچنين قبل از رويارويي 
با سرخپوشان شارژ مالي شده اند و قول پاداش خوبي را هم گرفته اند. 
علاوه بر آن،  محمد احمدزاده پنج بازيكن با ساب��ق پرسپوليس را در 
اختيار دارد كه ائتلاف آنها مي تواند سرخپوش��ان تهراني را با دردسر 
مواجه كند. پژمان نوري، مازيار زارع، حسين كنعاني زادگان، حسين 
ماهيني و مهرداد اولادي پنج بازيكن سابق پرسپوليس هستند كه امروز 
با پيراهن ملوان انگيزه زيادي براي به نمايش گذاشتن توانايي هاي خود 
دارند. تيم سيزدهم جدول كه با 23 امتياز نتوانسته خطر سقوط را از 
خود دور كند،  با كسب دو تس��اوي برابر سپاهان و استقلال خوزستان 
روحيه خوبي دارد تا بتواند با ادام��ه اين روند،  از جايگاه خطر دور شود 
و خود را به ميانه هاي جدول برساند و پيروزي برابر پرسپوليس،  تا حد 
زيادي مي تواند انزلي چي ها را به هدفشان نزدي��ك كند. خصوصاً كه 
نوري و پورقاز به بازي با پرسپوليس مي رسند و تنها غايبان ميزبان برابر 

سرخپوشان در بازي امروز عابدي و معبودي هستند. 

در حالي ديروز وزير ورزش مهمان يك برنامه 
تلويزيوني بود كه پس از صحبت هاي گودرزي 
و پيش از جلس�ه مهم امروز سرمربي پرتغالي 
تيم ملي فوتبال با هيئت رئيسه اين گمانه زني 
تقويت ش�د كه كارل�وس كرش ب�ه رغم تمام 
اعتراض هاي�ي كه دارد ماندني اس�ت اما علي 
كفاشيان رفتني است و روزهاي پاياني حضورش 
در فدراس�يون فوتبال را پشت سر مي گذارد. 
ام��روز فدراسيون فوتب��ال ميزبان يك جلس��ه 
مهم است، جلس��ه اي كه يك سوي آن كارلوس 
كرش مي نشين��د و سوي ديگ��ر اعضاي هيئت 
رئيس��ه فدراسيون فوتبال، جلس��ه اي كه بعد از 
گرد وخاك هاي هفته گذشته سرمربي پرتغالي 
و دبيركل فدراسيون فوتبال اهميت ويژه اي پيدا 
كرده است. سه شنبه هفته گذشته يك روز طوفاني 
براي مرد پرتغالي نيمكت تيم ملي فوتبال ايران بود 
و آتش اختلافات كرش و دبيركل فدراسيون فوتبال 

بار ديگر روشن شد. كرش آن روز بعد از جلسه اش با 
كفاشيان به ميان خبرنگاران آمد و با اشاره دست 
به طبقه سوم فدراسيون و بدون اينكه از دبيركل 
فدراسيون نام ببرد، گفت: »آنها برنده شدند!« و در 
ادامه به شدت از اسدي انتقاد كرد: »آقاي اسدي 
كه تفاوت بين زمين فوتبال و زمين سيب زميني 
را نمي داند چگونه مي تواند راجع به استانداردهاي 
لازم و امكانات در فوتبال بين المللي صحبت كند؟ 
اين شخص كيست كه از بدو ورودش، فقط توهين 
و دست كم گرفتن بازيكنان و مربيان و همينطور 
مسئولان فدراسيون از طرف او انجام گرفته است.« 
پس��ت او در يكي از شبكه ه��اي اجتماعي هم به 
نوشته برخي، خداحافظي ك��رش را تقويت كرد. 
او در اين پيام بعد از مشكلاتي كه تيم ملي گرفتار 
آن است، نوشته بود: »اكن��ون زمان آن است كه 
بين ايس��تايي و خلاقيت، سكون يا ماجراجويي، 
بهانه يا موفقيت، يكي را انتخاب كنيم.« با وجود 

اين اختلافات حالا قرار است امروز كارلوس كرش 
روبه روي اعضاي هيئت رئيسه فدراسيون فوتبال 
بنشيند تا مشكلاتش را رو در رو ب��ه آنها بگويد. 
برخي مي گويند پس از پايان اين جلسه است كه 
تكليف ماندن يا نماندن كرش در ايران مشخص 

مي شود. 
هر چند خيلي ها اعتقاد دارند اين بار هم قرار نيست 
اتفاق خاصي بيفتد و كرش به كارش در ايران ادامه 
خواهد داد، آن هم پس از اينكه ديروز وزير ورزش 
هم با كلي تعريف و تمجيد از سرمربي پرتغالي، او 
را يك متخصص ناميد و از ادامه حضورش در ايران 
براي چندمين بار در طول يك هفته گذشته دفاع 
كرد. محمود گودرزي كه ديروز مهمان يك برنامه 
تلويزيوني بود، براي دومين بار در هفته گذشته از 
ماندن كرش حمايت كرد. او گفت: »كرش توفيق 
داشته تا ايران به جام جهان��ي قبلي صعود كند. 
اميدوارم باز هم اين توفيق حاصل شود. او بايد از 

حواشي كه به تيم ملي لطمه مي زند دوري كند. ما 
هم تلاش مي كنيم تا مشكلات را مرتفع كنيم. اگر 
كرش بتواند مسائلش را با فدراسيون حل كند چه 
بهتر اگر نه فدراسيون به وزارت ورزش نامه بزند و 
ما هم در حد توان مشك��لات را حل كنيم. كرش 
متخصص است و قرارداد دارد. ما هم مي خواهيم 
او را نگه داريم و او بايد طبق قرارداد عمل كند و به 
اركان فدراسيون هم احترام بگ��ذارد. لازم باشد 

وساطت مي كنيم تا مناقشات رفع شود.«

هر چقدر با صحبت ه��اي ديروز وزي��ر ورزش، 
احتمال ماندن كرش در ايران بيشتر شد، به همان 
اندازه موضع گيري او درباره علي كفاشيان نشان 
داد كه رئيس فدراسيون فوتبال برخلاف برخي 
گمانه زني ها كه درباره تأخير دوباره انتخابات و 
ثبت نام او وجود دارد، رفتني است و بايد سه هفته 
ديگر صندلي اش را در فدراسيون فوتبال تبديل 
به يك رئيس جديد بدهد. گ��ودرزي با اشاره به 
اينكه انتخابات فدراسيون فوتبال 11 ارديبهشت 
و با همين نامزدهاي فعلي برگ��زار خواهد شد، 
حضور دوب��اره كفاشيان را منتف��ي اعلام كرد: 
»دوره رياست جمهوري در ايران دو دوره است. 
در اساسنامه اي كه ادعا ش��ده به تصويب دولت 
رسيده ك��ه نرسيده، ه��م دو دوره براي رياست 
فدراسيون فوتبال پيش بيني شده و كفاشيان هم 
اين را مي داند. حالا اگر اين اساسنامه به تصويب 
برسد دو دوره در آن لحاظ شده است. يك مدير 
مي تواند در ط��ول هشت س��ال برنامه هايش را 
اجرايي كند. شرايط بايد براي افرادي كه ايده هاي 
نو دارند فراهم شود و افرادي كه از گردونه رياست 
خارج مي شوند مي توانند در مشاغل ديگر كمك 
كنند. شايد خيلي زيبنده نباش��د يك فرد سه، 
چه��ار دوره رئيس بماند آن هم ب��راي كشوري 
ك��ه رياست جمه��وري اش دو دوره است.« اين 
همان نكته اي است كه رئيس فدراسيون فوتبال 
هم هفته گذشته آن را تأيي��د كرد تا نشان دهد 
كه خود كفاشيان هم به اي��ن نتيجه رسيده كه 
او روزه��اي پايان��ي اش را در فوتب��ال پشت سر 
مي گذارد. همچنين با توجه به صحبت هاي وزير 
ورزش به نظر مي رس��د انتخابات به خاطر تأييد 
اساسنامه فدراسيون فوتبال در هيئت دولت به 
تعويق نخواهد افتاد و فوتبال رئيس جديدش را 

روز شنبه يازدهم ارديبهشت خواهد شناخت. 
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شأن فوتبال ايران زير سؤال رفته است
فوتبال ايران دچار وضعيت ويژه اي شده 
است كه اركان مديريتي را در فدراسيون 
فوتبال به هم ريخته و بي نظمي مديريتي 
را شاهد هس��تم. خيلي از عناصر اجرايي 
فدراسيون با بي توجهي به مسائلي ورود 
پيدا مي كنند كه در ح��وزه اختياراتشان 
نيس��ت و متأسفانه مديران ب��الا دستي 
هم واكنش قاطعي نسبت به اين موضوع 
نشان نمي دهند. اين مسئله سبب مي شود 
تا هر كسي در هر جايگاهي نسبت به بقيه 
بي احترامي كند يا مطالبي را به زبان بي��اورد كه در شأن فوتبال ايران 
نيست. صحبت ها و مصاحبه هاي كرش عليه برخي اركان فدراسيون 
را هم بايد در اين چارچ��وب ديد، آقاي كرش ش��رح وظايفي دارند و 
صحبت هاي ايشان در برخي موارد خارج از حيطه فعاليتشان است و 
براساس عرف بين الملل رئيس فدراسي��ون بايد بلافاصله، او را متوجه 
اين اشتباه بكند. قطعاً تيم ملي و فوتبال ايران مشكلاتي دارد اما آقاي 
كرش بايد بداند كه راه حل آن رسانه اي شدن اين موضوع نيست و اين 
مباحث نه در رسانه بلكه بايد در دفتر مديريت فدراسيون بيان شود تا 
نسبت به حل آن اقدام شود. موضوع ديگر هم اينكه آقاي كرش از همان 
روز اول مي دانست كه ايران چه شرايط و امكاناتي دارد و با اين وضعيت 
آشنا بود. با اين حال موضع گيري ايشان را كاملًا هدفمند و مهندسي 
شده و يك فرار به جلو مي دانم. اين مسئله شايد به اين بر گردد كه كرش 
مي داند كار سختي در مرحله دوم پيش رو دارد و با پيش كشيدن اين 
مسائل مي خواهد عدم نتيجه گيري احتمالي را به پاي كمبود امكانات 
و اين مشكلات بگذارد و در صورتي كه توانس��ت موف��ق هم شود از او 
يك چهره و يك اسطوره ساخته شود. برخ��ي رسانه ها هم به صورت 
كاملًا مهندسي شده به تبيين نظر آق��اي كرش و حمله به منتقدان او 
مي پردازند، كه نقش چنين رسانه هايي در گزارش مجلس در پرونده 
فساد در فوتبال هم به آن اشاره شده بود. به هر حال كرش با كمك اين 
رسانه ها در يك جاده يك طرفه در حال حركت است و اين خوشايند 
نيست. در اين زمينه فدراسيون بايد ورود پيدا كند اما به نظر مي رسد 
مديريت فدراسيون هم كاملًا آگاهانه مقابل هجمه هاي تيم ملي عليه 
برخي اركان فدراسيون سكوت كرده و اين به سرمربي تيم ملي به عنوان 
يك خارجي اين اجازه را مي دهد كه به مسئولان فدراسيون و يك ايراني 
بي احترامي كند، حاشيه سازي هايي كه سود آن تنها در جيب سرمربي 

تيم ملي مي رود و بايد فدراسيون فوتبال جلوي آن را بگيرد. 
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فريدون حسن 

اتمام حجت وزارت ورزش با فوتبال قبل از جلسه مهم امروز هيئت رئيسه فدراسيون فوتبال

كفاشيانميرود،كرشميماند!

تلاش مي كنيم به مرحله بعد صعود كنيم
تيم فوتبال تراكتورسازي پس از برد برابر 
پاختاكور حالا تلاش مي كند به مرحله 
بعد ليگ قهرمانان آسيا صعود كند. اين 
تيم با 3برد و يك باخت 9 امتيازي است 
و شانس صعود به مرحله بعد را دارد.  امير 
قلعه نويي بعداز پيروزي شيرين تيمش 
برابر پاختاكور گفت:»خيلي بازي خوبي انجام داديم و هواداران 
هم خيلي خوب تشويق كردن��د و من ياد قديم ه��ا و زماني كه 
ورزشگاه يك صدا و پرشور تشويق مي كرد، افتادم.  البته تراكتور 
هنوز با ايده آل هاي خود فاصل��ه دارد و بايد بيشتر تلاش كنيم و 
اميدوارم ب��ا نتايجي كه در ليگ و مس��ابقات آسيايي مي گيريم 
آخر فصل شرمنده مردم آذربايجان نباشيم. اگر اين بازي مهم و 
حساس را پيروز نمي شديم صعودمان به اما و اگر مي افتاد و خدا را 

شكر مي كنم كه امروز موفق ظاهر شديم.«

بنا، باز هم سوريان را انتخاب كرد 
حميد سوريان به عنوان نماينده وزن 59 
كيلوگرم كشتي فرنگي ايران در مسابقات 
گزينشي مغولستان به ميدان مي رود. به 
نظر مي رسيد اعتماد دوباره آقاي خاص 
به سوريان در حالي ص��ورت گرفت كه 
بس��ياري از اعضاي شوراي فني معتقد 
بودند بهتر است سامان عبدولي در اين مسابقات روي تشك رود 
اما در نهايت با تصميم بنا سوريان عازم مسابقات مي شود. محمد 
بنا، سرمربي تيم ملي فرنگي درباره انتخ��اب سوريان مي گويد: 
»تمرينات سوريان را پس از بازگشت از قزاقستان زير نظر داشتم. 
وي از نظر آمادگي و شرايط وزني در موقعيت بهتري نس��بت به 
ساير نفرات مد نظر در اين وزن ق��رار داشت. اميدوارم سوريان و 
باباجان زاده بتوانند سهميه المپيك را كسب كنند تا كار به مرحله 

آخر در تركيه كشيده نشود.«

برنامه ها اجرا شود مدال مي گيريم
تيم ملي تيراندازي كشورمان با كس��ب 
پنج سهميه يكي از اميدهاي مدال آوري 
در المپيك به حس��اب مي آي��د. اين در 
حالي است كه لازل��و سوچك سرمربي 
تيم  ملي مي گويد:»متأسفانه چند اردوي 
تداركاتي م��ا لغو شد. دو م��اه قبل جا م 
جها ني تايلند را داشتيم كه به دليل مسابقات آلمان و حضور در 
اردوي هانوفر به جا م جها ني تايلن��د نرفتيم كه حضور در كشور 
آلمان نيز لغو شد و ما هي��چ اردوي تداركاتي مناسبي نداشتيم. 
براي مس��ابقات آ لمان هم همه كارها را انجام داده بوديم و قرار 
بود كه فشنگ ها را از آنجا تأمين كنيم، اما با كنسل شدن اردوي 
آلمان شرايط سختي را سپري كرديم. اگر برنامه هايي كه براي تيم 
 ملي تفنگ تدارك ديده شده عملي شود، تيم  ملي تيراندازي مدال 

المپيك مي گيرد. ايران پتانسيل  بالايي در تيراندازي دارد.«

فيفا: مسي ايراني جاي علي دايي را پر مي كند
حضور مؤثر و گلزني هاي مداوم سردار آزم��ون مهاجم تيم ملي فوتبال 
كشورمان باعث ش��د تا سايت فدراسيون بين الملل��ي فوتبال )فيفا( در 
گزارشي به بررسي عملكرد اين مهاجم پرداخته و وي را با ليونل مسي و 
علي دايي مقايسه كند. سايت فيفا نوشت:»او كه در حال حاضر برترين 
بازيكن تيم مل��ي در راه صعود به ج��ام جهاني روسيه اس��ت به نوعي 
مي خواهد افتخارات دايي مهاجم سابق ايران را تكرار و جاي خالي او را پر 
كند. اين جوان 21 ساله كه كرش اعتقاد زيادي به او دارد قطعاً مي تواند 
در بازي هاي تيم ملي بازهم گلزني و انتظارات را برآورده كند.  او در حال 

حاضر مسي ايران است و بايد منتظر گل هاي بيشتري از او باشيم.« 

از شكست رئال در ليگ قهرمانان 
تا تساوي ثروتمند ها

در دور رف�ت مرحله ي�ك چه�ارم نهايي لي�گ قهرمان�ان اروپا 
رئ�ال براب�ر ولفس�بورگ شكس�ت خ�ورد و پ�اري س�ن ژرمن 
يافتن�د.  دس�ت   ۲  -  ۲ تس�اوي  ب�ه  منچسترس�يتي  و 
شكس��ت رئال مادريد برابر ميزبان آلماني اش در حالي رقم خورد كه 
زيدان سرمرب��ي رئال با اب��راز ناراحتي گفت: »هيچ ك��س انتظار اين 
شكس��ت را نداشت. بدون شك از اين شكست اصلًا خوشحال نيستم. 
شكست دو بر صفر نتيجه اي بود كه هيچ كس آن را پيش بيني نمي كرد. 
در نيمه نخست، بازي بس��يار بدي را به نمايش گذاشتيم و دو گل هم 
دريافت كرديم اما در نيمه دوم بهتر بازي كرديم، هرچند نتوانس��تيم 
دروازه حريف را ب��از كنيم. در اين ب��ازي به هيچ وج��ه تمركز لازم را 
نداشتيم. ولفسبورگ فرصت هاي زيادي را روي دروازه ما ايجاد نكرد 

ولي از فرصت هاي به دست آمده شان نهايت استفاده را بردند. 
ديتر هكينگ، سرمربي ولفسبورگ هم با ستايش از عملكرد شاگردانش 
برابر رئال گفت:»دست به كار بزرگي زديم. ام��ا هنوز چيزي به پايان 
نرسيده و يك ديدار بس��يار سخت در برنابئو در انتظارمان است. رئال 
مادريد را غافلگير كرديم. بازي بس��يار خوبي را به نمايش گذاشتيم و 
اجازه خود نمايي را به ستاره هاي بزرگ رئال نداديم. نشان داديم كه در 

فوتبال مي توان نتايج غيرمنتظره را رقم زد.«
پس از جدال حس��اس دو تيم پاري سن ژرمن و منچس��ترسيتي هم 
سرمربيان دو تيم اينگون��ه گفتند. لورن بلان، سرمربي فرانس��وي ها 
گفت:»مي دانستيم كه من سيتي بازيكنان بزرگي دارد. انتظار مسابقه اي 
اينچنيني را داشتيم. ما بايد با برتري بازي را به اتمام مي رسانديم اما آنها 
دوباره گل زدند. مالكيت خود را به سادگي در اين بازي از دست داديم. 
اگر بتوانيم همين عملكرد را در ب��ازي برگشت داشته باشيم از شانس 

صعود برخورداريم.«
 مانوئل پلگريني، سرمربي تيم منچسترسيتي هم با هشدار به بازيكنانش 
گفت:»ما نتيجه خيلي خوبي گرفتيم چون موفق شديم دو گل در خانه 
حريف به ثمر برسانيم. اما فكر مي كنم چند اشتباه بزرگ داشتيم و اجازه 
داديم كه آنها در نيمه نخست دروازه تيم ما را باز كنند. من فكر مي كنم 
گل دوم تيم آنها در موقعيت آفسايد به ثمر رسيد. چنانچه بخواهيم به 

نيمه نهايي صعود كنيم حق چنين اشتباهاتي را نداريم.«

سعيد احمديان
   گزارش

آخرين ديدار از مرحل��ه نيمه نهايي ليگ برتر بس��كتبال در تالار 
بسكتبال آزادي برگزار شد و نفت آبادان در تهران با نتيجه 77 بر 
74 شيميدر را شكس��ت داد با اين پيروزي حريف پتروشيمي در 
ديدار نهايي شد. دو تيم پيش از اين شش بار برابر هم به ميدان رفته 
بودند كه سهم هر كدام سه پيروزي بود و حالا نفتي ها در دومين 
حضور خود در ليگ برتر به فينال رسيده اند. ديدارهاي فينال ليگ 

برتر از امروز آغاز مي شود و اين مس��ابقه ها به صورت چهار برد از 
هفت مس��ابقه است. شهرداري اراك و شيميدر ديدار رده بندي را 
برگزار مي كنند. نكته جالب اينكه پس از 15 سال تيم هاي تهراني 
نتوانستند به ديدار پاياني راه پيدا كنند. آخرين رويارويي دو تيم 
شهرستاني در فين��ال در سال 79 بين ذوب آه��ن و فولاد مباركه 

برگزار شد.    

فينال ليگ بسكتبال در قرق خوزستاني ها

صميمي، ششمين پرتابگر ديسك جهان
محمود صميمي، پرتابگر ديس��ك كشورمان با پرتاب 64/40 متر 
خود، جايگاه ششم رده بندي پرتابگران ديس��ك دني��ا را در سال 
2016 از آن خود كند. محمود صميمي با ثبت اين ركورد تنها 60 
سانتي متر با حد نصاب كسب سهميه المپيك 2016 ريو فاصله دارد. 
برادران صميمي قرار است در مسابقات ورلد چلنج اروپا شركت كنند 

و شانس خود را براي كسب سهميه المپيك محك بزنند. 

حذف عاشورزاده از تورنمنت آلمان 
در پاي��ان اولي��ن روز از رقابت ه��اي ج��ام رياس��ت فدراسيون 
جهاني)G2(، فرزان عاشورزاده با كسب دو پيروزي و يك باخت 
از دور رقابت ها كنار رفت. تكواندوك��ار وزن سوم پس از پيروزي 
مقابل تكواندوكار يوناني و روسي، در سومين مبارزه نتيجه را به 
تكواندوكار كروات واگذار كرد. او در اين رقابت ها در يك وزن بالاتر 

از وزن تخصصي اش مبارزه كرد. 

قيچي ساز در آستانه ورود به باشگاه ٨ هزارمتري ها
عظيم قيچي ساز، پرافتخارترين كوهنورد كشورمان براي صعود 
به آخرين قله هاي 8 هزاري خود راهي كش��ور نپال شد. قيچي 
ساز كه طي دوسال گذشته به دليل ح��وادث بهمن و زلزله نپال 
از تكميل صعود به 14 قله بالاي 8 هزار متر بازمانده بود، اين بار 
اميدوار است با صعود به چهارمين قله جهان لوتسه به اين افتخار 

دست يابد. 

بيژن ذوالفقارنسب

كارشناس فوتبال


